

Title (en)

Sealing strip for a door or a side panel in a sanitary arrangement

Title (de)

Abdichtender Abschluss für ein Seitenteil oder eine Tür einer sanitären Einrichtung

Title (fr)

Joint d'étanchéité pour une porte ou un panneau d'une installation sanitaire

Publication

**EP 1321083 A1 20030625 (DE)**

Application

**EP 02028215 A 20021216**

Priority

DE 10162057 A 20011217

Abstract (en)

The closed end (1) is in two parts and consists of a base part (4) screwed or stuck to the trough, shower-tray (3), and a plastic, silicone or rubber sealing profile (6) detachably joined to the metal, especially aluminum or plastic base part by means of a clip-fastening. The sealing profile has two arms gripping round the side of the base part. The arms' end surfaces rest on the surface (10) of the tray or trough.

Abstract (de)

Bei einem an einer Wanne, einer Duschtasse (3) oder bodenbündig angeordneten Abschluss (1) für ein Seitenteil oder eine Tür (2) einer sanitären Einrichtung wird zum leichteren Auswechseln vorgeschlagen, dass der Abschluss (1) zweiteilig ausgebildet ist und aus einem mit der Wanne, der Duschtasse (3) oder bodenbündig verklebten oder verschraubten Basisteil (4) und einem mittels eines Clipverschlusses lösbar mit dem Basisteil (4) verbundenen Dichtungsprofil (6) besteht. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47K 3/30; E06B 7/23**

IPC 8 full level

**A47K 3/30** (2006.01); **E06B 7/23** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47K 3/30** (2013.01); **E06B 7/2316** (2013.01); **A47K 2003/305** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3118192 A 19640121 - WEST CLARENCE W
- [XA] FR 2659411 A1 19910913 - PEUGEOT [FR], et al
- [A] EP 0180147 A2 19860507 - METZELER KAUTSCHUK [DE]
- [A] US 6321397 B1 20011127 - FOGG MANOLO [US], et al
- [A] DE 19703790 A1 19980129 - ABSOLUT BAD BADAUSSTATTUNGS GM [DE]
- [A] GB 2219336 A 19891206 - ALUMPLAST LTD [GB]

Cited by

GB2456306A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1321083 A1 20030625**; DE 10162057 A1 20030626; DE 10162057 B4 20040415

DOCDB simple family (application)

**EP 02028215 A 20021216**; DE 10162057 A 20011217